确认函
我确认收到上海国家会计学院区域项目二部留学生办公室交付的《上海国家会计学院（亚太财经与发展学院）外国留学生手册》，承诺将仔细阅读《手册》以及系列文件的各项内容。
我同时理解并接受，学院可能会根据有关法律法规的要求，并在法律法规允许的范围内，修改《留学生手册》及系列文件的条款内容。我会及时关注学院官方网站上（www.snai.edu和www.afdi.org.cn）的相关信息，并认真学习。
我保证在报名、入学、在读期间以及毕业离校之时，向上海国家会计学院提交的所有文件、资料均是真实、准确和完整的，不存在欺诈、误导。
我确认，自觉遵守上海国家会计学院所颁布的各项规章制度，特别是涉及留学生管理和处分的相关文件；如果本人违反学院规章制度的，愿意接受学院做出的各项处分。
Confirmation Letter

I hereby confirm receipt of the Handbook for International Students of Shanghai National Accounting Institute (Asia-Pacific Finance and Development Institute) provided by the International Students Office, Regional Capacity Building Department II, SNAI and promise to read carefully the Handbook and details of related documents.

I also understand and accept that, SNAI may amend the Handbook and articles of related documents pursuant to requirements of related laws and regulations within the extent permitted by law. I will follow closely and read carefully information on the official websites of SNAI (www.snai.edu and www.afdi.org.cn).

I pledge that all documents and materials provided to SNAI at registration, enrollment, study and graduation are true, accurate and complete, without any deception or misleading information.

I affirm that I will voluntarily abide by all rules and regulations issued by SNAI, in particular those related to administration and punishment of international students. If I violate SNAI rules and regulations, I am willing to accept due punishments imposed by SNAI.
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